
VERSLAG JAARVERGADERING BRIDGECLUB LA MEUSE 
Zaterdag 15 maart 2025 
Aanwezig: Ilse Bayens, Jacques Bos, Ria Debie, Hans Goes, Marianne Hacquier, John 
Hermans (penningmeester), Willy Janssen, Tiny Lemmens, Riny Lippertz, Ria 
Maarschalkerweerd, Mariëtte Meertens, Annie Meusen, Piet Neus, Fief Nilwik, Ine van 
der Pluijm, Anneke van Santen, Ton Schilperoort, Barbara Schmeits (secretaris), Cyriel 
Schmeits (voorzitter), Jeanne Simons, Joop Smeets, Annelies Vincken, Paul Vincken, 
Nicole Vroon (bestuurslid), Marlies Weijsen en Annie van Winssen.  
Voorzitter: Cyriel Schmeits 
 

1. Opening,  
De voorzitter heet iedereen welkom en legt de gang van zaken uit tijdens de 
culinaire drive: na elke ronde spelen blijven we zitten en volgt een gerecht.  
 

2. Ingekomen post 
- Brief van BC Eijsden: deze kondigt een aantal nieuwe cursusochtenden aan. 

Daarnaast is er in de brief aandacht gevraagd voor een donoractie, mede ter 
nagedachtenis aan Jan Janssen. De leden hebben deze brief via de secretaris 
ook per e-mail ontvangen.  

- District Zuid-Limburg. Dit bestaat 80 jaar. In de brief staat een overzicht van 
cursussen en drives. Barbara Schmeits stuurt deze door.  
 

3. Notulen 2024 
Deze zijn vastgesteld, met dank aan de secretaris.  
 

4. Jaaroverzicht 2024 
Er zijn geen opmerkingen over het jaaroverzicht. De leden stellen dit document 
wel op prijs .  

 
5. Jaarverslag penningmeester 

De inkomsten, uit contributie en o.a. een cursusvergoeding bedroegen €3032,50, 
de uitgaven waren €2682,82. Daarmee was er een klein positief resultaat. Zonder 
contributieverhoging zou een tekort zijn ontstaan.  
De reserve bedraagt nu ruim €3750,00.  
Vraag van Ilse Baijens: waarom zijn de cijfers niet toegestuurd op papier?  
Antwoord: door slechte ervaringen uit het verleden, waarbij deze letterlijk op 
straat lagen. Een overzicht van de cijfers is beschikbaar en voor de leden te 
raadplegen.  
Vraag: waarom doet de club niet mee aan acties voor verenigingen, zoals de 
Plusactie, RaboClubsupport en de Vriendenloterij?  



Secretaris antwoordt: met de aanmelding voor de Vriendenloterij is gestart, er is 
nog een onduidelijkheid over de adresseringen. Rabo Club Support richt zich nu 
meer op ondersteuning met kennis, workshops etc. [N.B. Inschrijven voor 
financiële steun kan vanaf 26 mei 2025]. 
De financiële commissie, bestaande uit Fief Nilwik en Piet Neus, heeft 
geoordeeld dat de boekhouding geheel in orde is en verleent de penningmeester 
decharge voor het afgelopen jaar. 
Fief Nilwik is weer verkiesbaar. Zij en Annelies Vincken zijn samen de nieuwe 
financiële commissie.  

 
6. Materiaalonderhoud 

De kastjes van de A-lijn vertonen tekenen van slijtage. Het bestuur zal de 
komende maand een aantal kastjes omruilen voor die van de B en C lijn, omdat 
deze nu niet of minder worden gebruikt. De conditie van de kastjes blijft wel een 
aandachtspunt, en de kans bestaat dat ze op den duur moeten worden 
vervangen.  
Boxjes: de leden is gevraagd te signaleren als er onderdelen ontbreken. We 
hebben reservermaterialen voor de kastjes.  
 

7. Jubilaris 
- Ria Debie is 25 jaar lid. Zij ontvangt een klein aandenken en de hartelijke 

felicitaties.  
 

8. Prijsuitreiking 
Door het opheffen van de B-lijn vermindert de kans voor spelers uit die lijn om 
nog in de prijzen te vallen. Het bestuur heeft daarom besloten om niet alleen aan 
de koplopers, maar ook aan de mensen die precies halverwege zijn geëindigd te 
belonen met een prijs.  
Daarmee zijn de volgende prijzen verdiend: 
- Competitiewinnaars: Tiny Narinx en Jo Heemskerk 
- Competitiewinnaars halverwege: Ria Maarschalkerweerd en Ine van der 

Pluijm 
- Ladderwinnaar: Tiny Narinx 
- Ladderwinnaar halverwege:  Annie van Winssen 
 

9. Rondvraag en sluiting 
Fief Nilwik kan de site niet openen voor de uitslag. Met enige hulp lukt het wel. 
Menno Talsma geeft een vervolgcursus en zoekt een mogelijkheid om de 
nieuwelingen te laten spelen. Met hem wordt gekeken of de woensdagavond 
weer levensvatbaar is, i.s.m. BC Eijsden.   



Piet Neus zegt dat alleen de penningmeester een applaus kreeg en vraagt dat 
voor alle leden van het bestuur. Waarvan akte.  
 

 


